
VAL TU USTOALOITE 

Kuivaniemessä hiihtolatujen tilanne on huono. Valaistu latu kulkee 4-tien alitse, ja aura-auton 
ajaessa tiellä, kaikki lumet ja jäät tippuvat hiihtäjän niskaan. Lisäksi sillan alusta on jäinen ja siihen 
ei saa kunnon latua. Joki myös jäätyy siinä todella myöhään ja on näin ollen vaarallinen, ·koska 
laduntapainen kääntyy siinä oikealle ja joki jää vasemmalle. Kaistale on todella kapea, josta latu 
menee. Lisäksi latu ylittää tien ja ylityskohdassa on alamäki. 

Kuivaniemen koulun takana oleva latu ja 4-tien vieressä oleva latu pidetään edelleen kunnossa 
kyläläisten ja koululaisten hiihtämistä ajatellen. 

Esitän, että valaistu latu siirretään Karttimon- ladun aloituskohtaan. Siinä on kunnan omistamaa 
maata ja parkkipaikkakin on siihen tehty hiihtäjiä varten. 

Lisäksi esitän, että Karttimon -latua levennetään ja pohjat kunnostetaan ja latu pidetään kunnossa, 
sekä vapaan- että perinteisen hiihtotavan hiihtäjille. 

lissä 30.5.2022 

Iin Keskustan valtuustoryhmä 

Sirpa Varanka 


